
8 Pièces

133 m²

Réf. 84830226

160 000 €

Seix
Maison à vendre (09140)
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Une  maison  au  coeur  d'un  village  typique  des  Pyrénées  ariégeoises.

Pratiquement entièrement rénovée avec des matériaux de qualité. Avec

133 m² de surface habitable dont 4 chambres.Au rez-de-chaussée, il y

a  un  hall  d'entrée,  un  salon  confortable  avec  un  poêle  à  bois,  une

cuisine  moderne  entièrement  équipée,  un  WC  et  une  buanderie.La

chambre principale dispose d'une salle de bains attenante et il y a une

autre  salle  de  douche  pour  les  autres  chambres.  Il  y  a  un  espace

bureau  à  côté  d'une  des  chambres  et  une  autre  pièce  avec  toute  la

plomberie nécessaire pour installer une troisième salle d'eau ...

A house in the heart of typical Ariege Pyrenees village.Virtually completely renovated

using quality materials. With 133 m² of living space including 4 bedrooms.On the

ground  floor  it  has  an  entrance  hall,  cosy  and  comfortable  living  area  with  wood

burning  stove,  a  modern  fully  fitted  kitchen  and  WC  and  utility  room.The  master

bedroom has an ensuite and there is another shower room for the other bedrooms.

There is an office space off one of the bedrooms and also another room with all the

plumbing  ready  to  fit  a  third  shower  room  with  toilet.On  the  top  floor  there  is  a

possibility to convert a ...

THE RIVIERA COLLECTION

16 rue du Pontis - 06560 VALBONNE
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